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L’Horme, le 19 mars 2001

COMMUNIQUE 

Résultat Net : + 183 %

Nouvelle acquisition
Le Conseil d’Administration de Pinguely Haulotte a arrêté les comptes de l’exercice 2000 avec un bénéfice net  consolidé (part du groupe) de 17,7 M€ (9,6 % du CA) soit 0,52 € par action après dilution (et 0,57 € avant dilution), en progression de 183 % sur 1999.

Ce résultat confirme les excellentes performances de la Société sur le marché européen, lui-même en fort développement, la part des exportations représentant 63 % des livraisons.

Pour l’exercice en cours, la Société confirme ses prévisions d’un Chiffre d’Affaires de 

350 M€ et d’un résultat net compris entre 33 et 34 M€ (0,96 à 1 € par action).

Au 15 mars, les prises de commandes sont en ligne avec ces prévisions.

Par ailleurs, la Société a récemment acquis, pour le prix de 1,7 M€, 100 % des actions de la Société ABM, installée à St Maurice de Beynost (01), spécialisée dans la fabrication et la vente de nacelles à mât vertical. ABM a réalisé au cours du dernier exercice (clos le 31.07.2000) un Chiffre d’Affaires de 6,4 millions d’Euros (dont 26 % exportés).

Par cette acquisition, Pinguely Haulotte renforce ses parts de marché dans le secteur des ventes à l’industrie et aux grandes surfaces commerciales.

	En millions d’euros


	2000
	Rappel 1999
	Evolution

2000/1999

	Chiffre d’affaires

  (Dont export)
	183,6

(116)
	94,6

(46,0) 
	+ 94 %

(+152 %)

	Résultat d’exploitation


	33,6
	11,8
	+ 185 %

	Résultat net 

part du groupe


	17,7 (9,6 %)
	6,3 (6,7 %)
	+183 %

	Capacité d’autofinancement
	20,0
	7,0
	+ 186 %


Pinguely Haulotte proposera à l’Assemblée Générale qui se tiendra le 26 avril 2001 à 

11 heures à l’Horme, de verser au titre de l’exercice 2000 à l’ensemble des actions après augmentation de capital, un dividende net de 0,05 € par action, auquel s’ajoutera l’avoir fiscal (contre 0,03 € en 1999).

Contact :
Michel AUDRAS, 
Pinguely-Haulotte, 
Tél : 04 77 29 24 43
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L’Horme, 19th March, 2001

PRESS RELEASE 

Net Result:  + 183%

New acquisition
The Pinguely Haulotte Board of Directors closed the accounts for the financial year 2000 with a consolidated net profit (group share) of 17.7 M€ (9.6% of turnover), i.e., 0.52 € per share after dilution (and 0.57 € before dilution), an increase of 183% over 1999.

This result is a confirmation of the Company's excellent performances on the European market, itself developing strongly, with exports representing 63% of deliveries.

For the current financial year, the Company confirms its forecasted turnover of 350 M€ and a net result falling between 33 and 34 M€ (0.96 to 1€ per share).

At 15th March, orders placed are in line with forecasts.

Furthermore, the Company has recently purchased, for an amount of 1.7 M€, 100% of the shares of the company ABM, established in St Maurice de Beynost (01), specialised in the manufacture and sale of vertical mast cradles.  During the last financial year (closed on 31.07.2000) ABM generated a turnover of 6.4 million Euros (of which 26% on exports).

Through this acquisition, Pinguely Haulotte has strengthened its share of the market in the sector of sales to industry and hypermarkets.

	In millions of euros


	2000
	Reminder 1999
	Variation

2000/1999

	Turnover

  (Of which export)
	183.6

(116)
	94.6

(46.0) 
	+ 94%

(+152%)

	Operating result


	33.6
	11.8
	+ 185%

	Group share of net result 


	17.7 (9.6%)
	6.3 (6.7%)
	+183%

	Self-financing capacity
	20.0
	7.0
	+ 186%


Pinguely Haulotte will propose to the General Meeting to be held on 26th April, 2001, at 11 a.m. at L'Horme, to pay a net dividend of 0.05 € per share for the financial year 2000, after an increase in the capital, to which the tax credit will be added (against 0.03 € in 1999).

Contact :
Michel AUDRAS, 
Pinguely-Haulotte, 
Tel: 33 4 77 29 24 43
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